
Zápis z porady vedení konané dne 26. 9. 2016 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Novotná Buršíková, Křenek, Bartošek, Šrubařová,  Rebok, 

Matyska, Vičar, Regner, Dostál, Veselý   

1. Kontrola úkolů 

 ORCID - Bartošek několikrát zmiňoval v rámci schůzek na RMU prospěšnost 

zavedení ORCID na celé MU, zatím bez odezvy. Ve spolupráci s Vičarem připraví 

Bartošek dopis ředitele panu prorektoru Dvořákovi s návrhem celouniverzitního 

zavedení ORCID. 

 Rekonstrukce CPS – Křenek zpracovává podklady od Valentové, do 7. 10. zašle 

kolegiu. 10. 10. proběhne diskuse za účasti Valentové.  

 Zadávací podklady pro veřejné zakázky – aktuálně zůstává otevřena pouze otázka 

vypsání VZ pro Software Defined Networks (SDN). Ředitel má schůzku s Rebokem a 

Rohlederem v pondělí 3. 10. před kolegiem, očekává uzavření i této záležitosti.  

 Identity management – Malinka koordinuje, vzhledem k významnosti a urgenci bude 

nadále podávat průběžnou zprávu každý týden.  

 Scientific Gateways – proběhla první schůzka, aktuálně nejsou k dispozici dostatečné 

kapacity; budoucím schůzek se musí zúčastnit i vedoucí webové skupiny (Budík). 

Otevřeným problémem zůstává dostatečné odpoutání zapojených osob od konkrétní 

technologické platformy.  

 Služby CESNETu – Malinka seznámil se závěry ze schůzek s ostatními divizními. 

Z diskuse vyplynula potřeba lépe definovat naše požadavky na práci CESNETu, jasné 

stanovení podmínek pro efektivní spolupráci. Divizní uváží, v kterých oblastech mají 

nedostatek lidí, jakým způsobem by bylo možné pro jejich vykrytí využít služeb 

CESNETu či nějaké vhodné formy spolupráce. Ing. Veselý upozornil, že lze očekávat 

další kolo tlaku CESNETu na navýšení plateb od univerzit, zejména skrze zpoplatnění 

„služeb“; ÚVT musí být připraveno vyhodnotit, zda taková nabídka je pro univerzitu 

skutečně výhodná. Další informaci k této problematice podá Malinka na kolegiu 

31. 10.  

 

2. Plán rozpočtu pro rok 2017  

 Tajemnice zaslala přehled předpokládaných nákladů pro příští rok, proběhla diskuse. 

Ředitel požádal divizní, aby do zítřejšího dne zaslali stručné zdůvodnění položek, 

u nichž je oproti roku 2016 plánován nárůst prostředků.  

 

3. Různé 

 Tajemnice požádala o „zapůjčení“ Z. Malčíka a O. Zadžory pro období inventarizace.  

 Výjezdní zasedání kolegia proběhne ve zkrácené podobě pouze 24. 10. 

 Kohoutková ocenila vzájemnou spolupráci se všemi, kteří se podíleli na přípravě 

univerzitního newsletteru.  

 Vičar informoval, že po dohodě s ředitelem budeme pro prezentaci ústavu navenek 

volit materiály v celouniverzitním (korporátním) stylu.  



 Na všech Prvákovinách na MU jsme v průběhu září distribuovali letáky o službách 

ÚVT (asi 1 000 ks). Obsah letáku je dostupný i elektronicky na webu. Další letáky 

připravíme pro současné studenty MU.  

 Vičar dále rozdal členům kolegia informační brožurku FI pro potenciální studenty 

(Studuj na FI), cca 50 ks je pro zájemce k dispozici na sekretariátě u paní Dostálové.  

 Vičar informoval o dalším jednání o nabídce měření zraku pro zaměstnance MU od 

Neovize. Na Botanické proběhne 28. 11., Vičar rozešle formulář pro zájemce.  

 Dostál žádá všechny, aby včas zanášeli výsledky své práce do IS pro odvod do RIVu. 

Důraz klade především na výsledky z projektů, publikace, software apod.  

 Veselý informoval, že konsorcium sedmi vysokých škol, které využívají EIS Magion, 

důrazně odmítlo nárůst finančních prostředků zdůvodňovaných zavedením 

elektronické evidence tržeb. V tomto smyslu byl odeslán dopis řediteli Magionu 

Vaculínovi, současně probíhá příprava na přesoutěžení EIS.  

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska  

      ředitel ÚVT 
 

http://www.ics.muni.cz/cs/katalog-sluzeb/zakladni-informace/zajisteni-it-sluzeb-na-mu/sluzby-pro-studenty

